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Interpelacja

W imieniu mieszkaric6w ul. Krynicznej proszq o podjqcie dziatai zmierzajqcych do remontu
drogi oraz chodnikow w ciqgu ul. Kryniczna (od ul. Mystkowskiego) oraz czq6ci ul. Sitkowskiej
(od ul. Zacisze)

Betonowa nawierzchnia wykonana zostafa okoto 30 lat temu. Ulega ona kruszeniu, ze wzglqdu

na brak studzienek odptywowych pojawia siq problem z odprowadzeniem w6d opadowych,
p\fty na chodnikach sq popqkane i nier6wne.

Obecny stan prowadzi do licznych problem6w, takich jak:

- Utrudnienia w ruchu pieszym i rowerowym

- Zwiqkszone ryzyko wypadk6w drogowych

- Problemy z odprowadzaniem w6d opadowych

- TanieczyszczenieSrodowiska

Podjqcie dziafari zwiqzanych z remontem tych ulic przyczyni siq do poprawy jakoSci 2ycia

mieszkaric6w oraz estetyki naszego miasta.

Z powa2aniem


